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W odpowiedzi na interpelację z dnia 13 czerwca br., dotyczącą używania klimatyzacji w autobusach
komunikacji miejskiej uprzejmie informuję jak niżej.  

Na  podstawie  danych  uzyskanych  od  Kaliskich  Linii  Autobusowych  Sp.  z  o.o.,  we  wszystkich
autobusach,  które  są  wyposażone  i  posiadają  sprawną  klimatyzację  jest  ona  włączana  przez
kierowców.  Wraz  z  rozpoczęciem  sezonu  letniego  Przewoźnik  dokonał  przeglądów  systemów
klimatyzacji w autobusach i przypomniał kierowcom o zasadach jej używania (Spółka nie wprowadza
żadnych ograniczeń w zakresie stosowania klimatyzacji). Nadmieniam również, że dokonując zakupu
autobusów  do  obsługi  komunikacji  miejskiej,  za  jeden  z  najważniejszych  warunków  przyjmuje  się
komfort podróży pasażera, czyli także możliwość obniżenia w okresie letnim temperatury we wnętrzu
autobusu.  Dlatego  aktualnie  na  63  autobusy  przeznaczone  do  obsługi  linii  komunikacyjnych,
44 szt. wyposażone są w klimatyzację całopojazdową, a kolejnych 10 szt. częściową.
W  kwestii  dotyczącej  nieużytkowania  klimatyzacji  w  autobusach,  które  są  w  nią  wyposażone
informuję,  że  z  przyczyn  technicznych  w  dwóch  pojazdach  obniżyła  się  wydajność  systemów
klimatyzacji.  Czas  konieczny  na  skompletowanie  niezbędnych  do  przeprowadzenia  naprawy części
zamiennych  wynosi  około  jednego  tygodnia.  Ponieważ  Spółka  nie  posiada  w  zapasie  autobusów
w liczbie pozwalającej wyłączyć z ruchu te pojazdy, do czasu naprawy muszą one być wykorzystywane
do świadczenia  usług  przewozowych.  Jednocześnie  zapewniam,  że  mając  na  uwadze  występujące
aktualnie ekstremalnie wysokie temperatury, wszelkie naprawy systemów klimatyzacji są traktowane
przez Przewoźnika w sposób priorytetowy.
 




